
 

Dagsorden / Referat 

 

Mødeforum AFD.20 – Tyttebær/Blåbærhusene 

Dato/tid 12. december 2022 

Sted Skovhuset kl.19.00 
Ingen åben kontor i dag 

Mødeleder Henrik 

Deltagere Louise, Inge, Helle, Jane, Henrik og Dennis 

Afbud Silas, Maja 

Referent Henrik 
  

 
 

Punkt 1 Info fra Team Teknik & Drift 

ansvarlig Dennis 

sagsfremstilling  Orientering om renovering 

Referat Renovering 
 
Dennis informerede om 2. runde of PQ, da der ikke var nok ansøgere 
i 1. runde. Der var 8 ansøgere i 2. runde. Ikke alle opfyldte kravene. 
Der er udvalgt 4.  
De er ikke listet i prioriteret rækkefølge. 

• Enemærke & Petersen a/s, Edwin Rahrsvej 82, 8220 
Brabrand 

• Færch & Co Aarhus A/S, Søren Nymarks Vej 9, 8270 Højbjerg 
• Jorton A/S, Robert Fultons Vej 16, 8200 Aarhus N 
• Raunstrup Tømrer A/S, Holmbladsvej 8, 8600 Silkeborg 

 
Der skulle være en afgørelse d. 24/1-23 



Mulig opstart på renovering er sat til d. 6/3-23 med en varighed af 
ca. 10 måneder.  
Ovennævnte datoer er med forbehold. 
Der vil blive indkaldt til et cafémøde kort før opstart, hvor der er 
mulighed for at stille spørgsmål. 
 
Fællesvaskeri 
 
Tørretumblerne vil blive varmepumpetumblere, da de er billigere i 
drift og mere skånsom for tøjet. 
 
Der arbejdes stadig videre med antal tumblere, i forhold til 
vaskemaskiner. Den billigste løsning vil være, at der bliver etableret 
ens antal vaskemaskiner/tumblere, da de passer sammen 
volumenmæssigt. 
 
Der arbejdes stadig med flere betalingsmuligheder/chip muligheder.  

 

 

Punkt 2 Evaluering af julehygge d. 4.december 

ansvarlig Alle 

sagsfremstilling  Hvordan var forløbet? 

Referat Vi gentager næste år og håber på flere deltagere. Måske udvider vi 
med juleklip og lign. 

 

 

Punkt 3 Fast dagsorden 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Forslag om fast dagsorden. 
Det er for lidt input, der kommer til dagsorden.  
Jeg forslår, at vi fremover har faste punkter på dagsordenen, som vi 
gennemgår hver gang. 

Referat Henrik laver et udkast til en fast dagsorden. 

 



 

Punkt 4 Fremtidige aktiviteter 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Vi skal have lavet nogle udvalg 

Referat Forslag til udvalg 
 
Alle beboere er velkomne til at byde ind, hvis de har nogle ideer, 
eller vil være behjælpelig i de udvalg, der bliver en realitet. 
 

• Håndarbejdes cafe 

• Billard aften 

• Fællesspisning 

• Sommerfest 

• Julehygge 

• Sankthans 

• Udflugter 

• Gåture 

• Spilaftener 
 
Vi påtænker at lave et årshjul. 

 

 

Eventuelt  

ansvarlig  

sagsfremstilling  Åbent kontor 

Referat Vi genovervejer om der skal være åbent på kontoret forud for vores 
møder. Derimod vil vi åbne ved henvendelser, hvis der er behov for 
det. Vi tager en beslutning i det nye år. Samtidig vil vi minde om, at 
bestyrelsen altid er villig til en snak, hvis der er behov for det. 

 


